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ACTA DE LA SESSIÓ COMISSIÓ PERMANENTCONSELL EDUCATIU DE L’HOSPITALET 

 
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
Núm.: 1-17/18 

Caràcter: Ordinària 

Dia:  dimecres 6 de setembre 2017 

Hora: 17:00h. 

Lloc: l’Harmonia, plaça Pl Josep Bordonau i Balaguer, 6  

 

ASSISTENTS: 

 

 Carrabina i Soler, Ma Concepción 

 González Sastre, Pere 

 Graells i Veguin, Jaume 

 Martínez Fàbregas, Carme 

 Mercader Casas, Joan 

 Moreno García, Inma 

 Pérez Fernández, Silvia 

 Pérez Triviño, Ma José 

 Pinós Piqué, Carme 

 Sambola Ferre, Teresa 

 Utrilla Cabello, Francesc C 

 

EXCUSEN L’ABSÈNCIA: 

 Bernal César, Beatriz 

 Campos i Rubió, Felipe 

 Cano López, Nieves 

 Chavanel Pastor, Javier 

 Daniel Luengo, Rosa 

 Del Pozo de Delàs, Maria 

 Fuertes Martínez ,Dessirée 

 Gausachs  Cucala, Núria 

 Lara Funes ,Vanessa 

 Marín Pizarro, Esther 

 Muñoz i Juan, Núria 

 Nicolau , Lluïsa 

 Peñas Belinchón, Ma Nieves 

 Ramón Urban, Manel 

 Sánchez García, Ernesto 

 Serrano Mínguez, Tomás 

 

 

 
ORDRE DEL DIA: 

1. Constitució de la Comissió Permanent. 

2. Proposta de modificació del reglament del consell educatiu. 

3. Precs i preguntes. 

  

http://www.l-h.cat/utils/guiaUrbana/planol_2.aspx?2sRVqazCP29GpT5EyVONOLJq5KFQczDL6iyB


 

pàgina 2 de 4 
Consell Educatiu de L’Hospitalet 
c. Girona, 10, 2a (Edifici La Farga) 
08901 L’Hospitalet de Llobregat  
Tel. 93 402 94 02. Fax 93 402 96 06 

 

1. Constitució de la Comissió Permanent. 

El president de la comissió permanent, el Sr. Jaume Graells dóna la benvinguda als membres assistents i 

dóna la paraula a la secretària la Sra. Maria Jose Pérez. 

2. Proposta de modificació del reglament del consell educatiu. 

La secretària explica l’encàrrec de la modificació detallant el procediment i els terminis: 

Procediment Termini 

Pla normatiu  Any 2016  

Consulta pública prèvia  20 dies hàbils  

Projecte reglament  Sessions grup permanent consell educatiu 

Aprovació inicial  Junta de Govern Local  

Tràmit d’audiència: publicació BOPB  30 dies hàbils mínim  

Aprovació definitiva  15 dies hàbils.  

Amb motiu d’aquesta modificació, s’ha obert un procés de consulta pública prèvia ciutadana al web de 

l’Ajuntament de l’Hospitalet durant 20 dies hàbils, és a dir fins el 5 d’octubre de 2017.  

Amb les propostes ciutadanes i el treball de la Comissió, es realitzarà un projecte de reglament que una 

vegada aprovat per la junta de govern local, estarà en informació pública al llarg de 30 dies per tal que es 

puguin fer més aportacions.  

Es posa de manifest la necessitat de trobar nous mecanismes de participació del Consell Educatiu i que calen 

trobar formules per dinamitzar-lo.  

La secretària proposa a la comissió que- tot i que s’ha de proposar a la secretaria de l’ajuntament que és qui 

està supervisant i coordinant aquesta modificació-  només hi hagi un reglament general i no fer un altre de 

règim intern ja que pràcticament diuen el mateix. S’aprova per unanimitat fer un únic reglament, si així es 

considera des de l’ajuntament. 
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Es presenta la proposta de document (document de treball enviat a tots els assistents) i els punts que es 

proposen modificar del reglament actual són els següents: 

 

Proposta modificació Per què? 

Article 1. Denominació  Actualització marc normatiu  

Article 2. Objecte  Ampliació i concreció dels objectius  

Article 4. Composició del Plenari  
Actualització dels membres segons la normativa, segons el 
cartipàs actual i segons la realitat social i educativa de la ciutat.  

Introducció nous articles:  

Article 5. Estructura i òrgans de govern  

Sense presència a l’actual reglament  

Introducció nous articles: 

Article 6. Elecció, mandat, vacants i 
renovació dels membres.  

Agrupar i cohesionar noves incorporacions per fer de diversos 
punts un únic article.  

Introducció nous articles: 

Article 7. Funcionament i metodologia  
Sense presència a l’actual reglament  

Pel que fa: 

 Objectius: es proposa que siguin més específics i que aquests estiguin emmarcats en la carta de 

ciutats educadores.  

 Composició del plenari: S’explica els mínims que hi ha per llei per a cada sector (recollit en el 

document de treball)  i la proporcionalitat, atenent que hi ha d’haver representació de tot el 

territori. Es recorda que el Consell és educatiu, no escolar, justament per poder representar a 

tota la comunitat educativa de l’Hospitalet. 

Es va proposar inicialment la figura de la vicepresidència. Però, finalment  el president proposa 

que no hi hagi aquesta figura i posa en qüestió la seva funcionalitat. La comissió aprova no tenir 

aquesta figura. 

 Pel que fa a la resta de punts, s’acorda que els membres de la comissió permanent valorin el 

document i que facin les seves aportacions a traves de la consulta pública, que les facin arribar a 

la secretària del Consell o bé que les exposin a la propera comissió permanent. 
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3. Precs i preguntes. 

Un dels membres, pregunta com es fan les aportacions dels membres del Consell Educatiu, la secretària 

respon que en les pròpies comissions. 

La Sra. Teresa Sambola, en referència a la composició del plenari,  fa l’aportació que cal donar prioritat a 

tots els sector menys el de territori ja que aquest no està estipulat per llei. 

El Sr. Pere González, pregunta si el Consell Educatiu esta vinculat al consell de ciutat. La Sra. Teresa 

Sambola, respon que no estan vinculats però que el Consell Educatiu pot fer informes, estudis  i 

consultes si elevar-los al consell de ciutat. El Sr. González, també proposa que els grups de treball que hi 

ha en altres òrgans de la ciutat, que no es dupliquin. 

La Sra. Carme Martinez aporta que seria molt positiu que s’integri gent al consell educatiu que pugui 

orientar la feina a fer i les línies d’actuació, establir uns criteris educatius de ciutat. En referència a això, 

el Sr. Lluis Esteve afegeix que el consell educatiu no sigui informatiu, si no un espai de debat, cosa que a 

la que la Sra. Teresa Sambola respon que es pot marcar un pla d’actuació per a cada curs. En la mateixa 

línia el Sr. Jaume Graells proposa buscar temes per debatre, decidir al Consell Educatiu, per exemple, 

temes pressupostaris. 

Sense mes temes a tractar es tanca la sessió a les 18:25h 

 

 

 

 

Vistiplau, 

 La Secretària          El President 


